
Bruger og pårørenderådet Dixensminde 
 

Referat 
 

Tirsdag den 25. april 2023 kl. 13.00 – 15.00 i Fællesstuen 

 
Deltagere: Michael, Anne-Marie, Bertha, Lise, Marianne og Anita 

Referent: Anita 

Ordstyrer: Anne-Marie 
 

Inviterede:  Michael, Jette, Anne-Marie, Jimmy, Bertha, Lise, Marianne og Anita 

 

 



Information fra Anita  Nyt fra hverdagen på 
Dixensminde: 

 
 

 
Patientsikkerhedsstyrelsens 

besøg den 7. marts, med 
særlig fokus på 

blodfortyndende medicin: 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Intro af nyansatte 
 

 

 
 

 
Personale situation – 

køkkenmedarbejder/rengøring 
 

 
 

 
 

 
Pårørende samarbejde og 

hjælp. 
 

Økonomisk konsekvens –  

 
 

 
 

 
 

 
 

 
Ombygning af midlertidige 

stuer 

Præsentation af rådet og 
ekstra pårørende- deltager 

Lise, som dog ikke er 
formelt valgt. 

 
Rapporten kan ses på Vejen 

kommunes hjemmeside 
under Dixensminde. 

Konklusionen er at der kun 
er mindre problemer af 

betydning for 

patientsikkerheden. Der 
mangler en mere præcis 

beskrivelse af hvad 
plejepersonalet skal 

observere ved konkret 
udlevering af 

blodfortyndende medicin, 
samt en manglende 

notering af holdbarhedsdato 
på en konkret dispenseret 

pn medicin.  
 

For at styrke introduktionen 
af nye medarbejdere, er der 

lavet nye arbejdsgange med 

en fast medarbejder som 
giver intro af nyansatte. 

 
Pr. 1. juni starter en ny 

ernæringsassistent i 
køkkenet, idet nuværende 

har valgt at stoppe. 
Personalesituationen i øvrigt 

er god med fuld bemanding 
i alle stillinger. 

 
Punktet blev drøftet under 

punktet fra formanden. 
 

Der skal hentes et 

underskud fra sidste år på 
kr. 600.000. Det vil 

desværre betyde lidt 
reducering af 

personalenormering i 
eftermiddagstimerne. 

Sommerferien er dækket af 
afløsere. 

 
Aflastningsstuerne skal 

ombygges til 2 lejligheder 



 
 

 
 

 

samt et sygeplejerum. Der 
afventes fortsat 

færdiggørelse af 
tegningsmaterialet fra 

kommunen, inden der kan 
indhentes tilbud og 

byggeriet kan gå endeligt i 
gang. 

 
 

Indkomne punkter fra 

formanden  
 

Sidste gang aftalte vi, at 

Anita og Anne-Marie ville lave 
en folder til pårørende. 

Drøftelse af gode 
fokuspunkter for folderen til 

pårørende.  
 

Pårørende er højt værdsatte 

og har stor betydning for 
beboerne. Samtidig er 

pårørende en ressource, 
som i flere situationer klarer 

opgaver som personalet 
ikke må varetage.  

 
Anne-Marie og Anita 

arbejder videre med en 

folder. 
 

Information fra 
aktivitetsmedarbejder 

Marianne  

 Marianne har informeret om 
den daglige aktivitet. 

 
Ønsker om 

filmaften/eftermiddag fra 
pårørende. 

 
Der er ligeledes ønsker om 

et godt højtaler/lydanlæg til 

brug ved større 
arrangementer eks.vis på 

Gaden. Marianne 
undersøger muligheder. 

 
 

Nyt fra ældrerådet 
ved Berta 

 
 

 

Ældrerådet kommer på 
besøg på Dixensminde d. 

27.04.23. Ældrerådet har 

været på besøg på alle 
plejecentre i Vejen 

kommune.  
 

 

Evt. 

 

 Der efterspørges gardiner 

på fællesindgangen på 
gaden. Anita vil kontakte 

Kongeåens boligselskab 
 

 

 



Næste møder:  13. juni kl. 13.00 – 15.00 

  19. september kl. 13.00 – 15.00  

 

 
 


